
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Materskej škole , Obrancov mieru 400/51,Rajec, 

konaného v MŠ dňa 20.12.2016 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní:  Vlasta Lednická- ospravedlnená 

                      Katarína Biela- neospravedlnená 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prehľad hospodárenia k 30.11.2016 (riaditeľka MŠ) 

3. Návrh rozpočtu na rok 2017 (riaditeľka MŠ) 

4. Návrh riadnych zasadnutí Rady školy na rok 2017 (predseda RŠ)  

5. Rôzne 

6. Záver 

Ad 1/:  

Prítomných privítala predseda  Rady školy –Marta Pekarová, oboznámila ich  s programom rokovania 

a konštatovala, že Rady školy je uznášania schopná, nakoľko bola zúčastnená nadpolovičná väčšina 

členov Rady školy. 

 

Ad 2/: 

Riaditeľka MŠ Jana  Demeterová predniesla prítomným členom Rady školy podrobný prehľad                     

hospodárenia MŠ k 30.11.2016.  

 

Uznesenie č. 11/2016:  

     Rada Školy 

 1) berie na vedomie Správu o hospodárení  k 30.11.2016 

 

 

za : 5 proti : 0 zdržal sa : 0 

Marta Pekarová, , Ing. Zuzana 

Žideková, Mgr. Bohdan Jonek, 

Mgr. Jozef Dubovec, Ivana 

Zbýňovcová 

  

 

Ad 3/ : Riaditeľka MŠ informovala prítomných RŠ, o Návrhu rozpočtu MŠ na rok 2017. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Uznesenie č. 12/2016:   

     Rada Školy 

1) berie na vedomie Návrh rozpočtu na rok 2017. 

 

za : 5 proti : 0 zdržal sa : 0 

Marta Pekarová, , Ing. Zuzana 

Žideková, Mgr. Bohdan Jonek, 

Mgr. Jozef Dubovec, Ivana 

Zbýňovcová 

  

 

Ad 4/:  

Predseda Rady školy Marta Pekarová predniesla prítomným členom RŠ,  Návrh riadnych zasadnutí 

Rady školy na rok 2017. Návrh riadnych zasadnutí Rady školy na rok 2017,  tvorí prílohu zápisnice. 

 

Uznesenia č. 13/2016: 

    Rada školy 

1) schvaľuje Návrh riadnych zasadnutí Rady školy na rok 2017 

 

 

za : 5 proti : 0 zdržal sa : 0 

Marta Pekarová, , Ing. Zuzana 

Žideková, Mgr. Bohdan Jonek, 

Mgr. Jozef Dubovec, Ivana 

Zbýňovcová 

  

 

Ad 5/ : V bode rôznom nemal žiaden člen Rady školy žiadne pripomienky. Riaditeľka školy 

informovala prítomných RŠ o akcii  „Mikulášske trhy“, ktorá mala pozitívny ohlas  a vyzberaná suma, 

bude prospešná pre MŠ.  

 

Ad 6/ : Predseda Rady Školy Marta Pekarová ukončila zasadnutie Rady Školy a poďakovala 

             prítomným za účasť. 

 

V Rajci 22.12.2016                                                                       zapísala: M. Pekarová 

 


